
 رئیس اداره بازرگانی خارجی سازمان 
صنعت، معدن و تجارت خراسان رضوی خبر داد:

 افزایش بیش از 51 برابری 
صادرات استان به اندونزی

بازرگانی خارجی سازمان صنعت، معدن و تجارت  اداره  رئیس 
خراسان رضوی گفت: صادرات کالا از استان به کشور اندونزی در 11 
ماهه سال 96 نسبت به مدت مشابه سال قبل از آن بیش از 51 برابر 

افزایش داشته است.
به گزارش روابط عمومی سازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان 
رضوی، محمدعلی امیرفخریان اظهارداشت: صادرات کالا از استان به 
این کشور در 11 ماهه سال 95 به میزان 144 کیلوگرم و به ارزش 
86443 دلار بوده که در مدت مشابه سال 96 به میزان 15672559 

کیلوگرم به ارزش 4423260 دلار رسیده است.
وی افزود: صادرات کالا به اندونزی شامل فیروزه و شمش آهن 
و فولاد و غیره بوده است که افزایش صادرات به اندونزی متاثر از آغاز 

صادرات فولاد و آهن به  این کشور بوده است.
امیرفخریان گفت: در سال های اخیر کشورهای جنوب شرقی 
و  قرار گرفته  استان  بازار هدف صادراتی مورد توجه  به عنوان  آسیا 
صادرات به این کشورها از رشد مناسبی برخوردار بوده است و در حال 
حاضر هنگ کنگ به عنوان پنجمین مقصد صادراتی کالاهای استان 
می باشد و سایر کشورهای حوزه از ظرفیت افزایش صادرات برخوردار 

می باشند.

بازدید و بررسی عملکرد  در حوزه ترسیب کربن
رئیس سازمان جهادکشاورزی ومدیر کل منابع طبیعی استان 
درحوزه  گرفته  انجام  امور  بخشی  از  مشترکی  بازدید  طی  گلستان 
ترسیب کربن استان بازدید به عمل آورده ، عملیات انجام شده را مورد 
بررسی قرار دادند .  مسئولین و کارشناسان مرتبط نیز رئیس سازمان 
جهاد و مدیر کل منابع طبیعی را همراهی میکردند که طی آن از اجرای 
عملیات نهالکاری در اراضی شیبدار حوزه تیل آباد شهرستان آزادشهر 
و چهل چای مینودشت بازدید و عملیات انجام شده مورد بررسی قرار 
گرفت .در این راستا نحوه هماهنگی اقدامات مشترک در جهت اجرا و 
توسعه نهالکاری در مناطق مستعد و شیبدار تبادل نظر شد.در ادامه 
از محل اجرای عملیات آبخیزداری در حوزه ترسیب کربن شهرستان 

آزادشهر نیز بازدید به عمل آمد.

تودیع و معارفه رئیس اداره برنامه ریزی ، بودجه و 
هماهنگی طرحها  و مسئول روابط عمومی اداره کل 

منابع طبیعی و آبخیزداری استان گلستان
طی انجام مراسم تودیع و معارفه ای که در محل اداره کل منابع 
طبیعی و آبخیزداری استان گلستان انجام شد  آقای مهندس رضا 
احمدی به عنوان رئیس اداره برنامه ریزی ، بودجه و هماهنگی طرحها  
و خانم مهندس آزاده محمدزاده محمدآبادی به عنوان مسئول روابط 
عمومی اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان گلستان منصوب 
و مشغول به کار گردیدند.در مراسم مذکور که با حضور کلیه روسای 
ادارات ستادی و شهرستانها منابع طبیعی و آبخیزداری استان گلستان 
در محل سالن جلسات این اداره کل برگزار گردید مهندس قزل سفلو 
مدیر کل ، طی سخنانی ضمن تقدیر از زحمات آقای مهندس حسن 
حسینیان و آقای جمشیدناصری که پیش از این ریاست ادارات مذکور 
را به عهده داشتند و اخیراً به افتخار بازنشستگی نائل آمدند ،  آقای 
مهندس رضا احمدی را به سمت رئیس اداره برنامه ریزی ، بودجه و 
هماهنگی طرحها  و خانم مهندس آزاده محمدزاده محمدآبادی را به 
عنوان مسئول روابط عمومی این اداره کل معرفی کرده ضمن آرزوی 

توفیق در انجام امور محوله ، احکام ایشان را ارائه نمودند«.

 کاشت 4000 بوته گل محمدی 
با مشارکت جوامع محلی

با هدف جلب مشارکت مردمی در توسعه فضای سبز و کمک 
به افزایش معیشت جوامع محلی 4000 بوته گل محمدی در عرصه 
منابع ملی روستای پایدلدل حوزه اوغان شهرستان گالیکش با مشارکت 
جوامع محلی و گروه توسعه روستا کاشته شد.کاشت بوته های گل 
محمدی در راستای اجرای پروژه ترسیب کربن انجام گرفته و طی 
سال 96 نیز بیش از 70000 گل محمدی در حوزه های آبخیز چهل 
چای مینودشت، اوغان گالیکش وتیل آباد آزادشهر و قورچای رامیان با 

مشارکت جوامع محلی کشت شده است.

پیام مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان 
گلستان به مناسبت روز بین المللی جنگل سال 

2018
 مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان گلستان به مناسبت 
روز بین المللی جنگل سال 2018 گفت: مجمع عمومی سازمان ملل 
در سال 2012 روز 21 مارس )اول فروردین( را روز بین المللی جنگل 
نامگذاری نمود. روز بین المللی جنگل آگاهی مربوط به اهمیت جنگل 
و درختان را افزایش می دهد. در روز بین المللی جنگل، کشور های 
مختلف به درنظر گرفتن تلاش های محلی، ملی و بین المللی برای 
سازمان دهی فعالیت های مرتبط با جنگل ها و درختان مانند کمپین 
های کاشت درختان ترغیب می شوند. شعار روز بین المللی جنگل 
در سال 2018 نیز »جنگل ها و شهر های پایدار« انتخاب شده است. 
در راستای این شعار در استان گلستان هم در ستاد توسعه فضای 
سبز بر کاشت درختان در ورودی و خروجی شهرها، اماکن عمومی 
و بوستان ها و راه های ارتباطی تاکید شده است. جنگل ها علاوه بر 
کارکرد های مختلفی که در چرخه آب، حفظ خاک، گردشگری و تولید 
اکسیژن در مقیاس جهانی دارند، بطور ویژه در خصوص نقش جنگل ها 
و پایداری شهرها می توان به گزارش های سازمان خواروبار و کشاورزی 
جهانی )FAO( اشاره نمود بطوریکه کاشت درختان در محیط شهری 
و همچنین حفاظت از جنگل ها در حاشیه شهرها می تواند نیازها به 
تهویه هوا را تا 30 درصد کاهش دهد و همچنین در فصول سرد وجود 
درختان می تواند انرژی مورد نیاز به گرمایش را بین 20 تا 50 درصد 
کاهش دهد؛ بعبارت دیگر جانمایی صحیح درختان در مناطق شهری 
می تواند بین 2 تا 8 درجه دما را در شهر ها کاهش دهند. این اعداد 
تنها بعنوان یکی از کارکرد های جنگل ها نقش مهمی را در کاهش 
مصرف انواع انرژی ایفا می کنند که طبیعتاً ذخیره انرژی نیز یکی از 

فاکتور های کلیدی مهم برای پایداری شهرها است. 

682 اکیپ آماده حفاظت و گشت و مراقبت از 
عرصه های منابع طبیعی استان گلستان

با هدف حفاظت و حمایت از عرصه های منابع طبیعی خصوصاً 
و  طبیعی  منابع  کل  اداره  حفاظت  یگان  نوروزی  تعطیلات  ایام  در 
مراقبت  و  گشت  اکیپ  کرد 682  اعلام  گلستان  استان  آبخیزداری 
در ایام نوروز از عرصه های منابع طبیعی پاسداری میکنند .مدیر کل 
منابع طبیعی و آبخیزداری استان گلستان  گفت: با شروع تعطیلات و 
سفرهای نوروزی جهت جلوگیری از سوء استفاده برخی فرصت طلبان 
و سودجویان درجلوگیری از تصرفات و ساخت و سازهای غیرمجاز در 
اراضی ملی ، جلوگیری از شخم و شیار اراضی ملی ، قطع درختان و 
پیشگیری از آتش سوزی عمدی ، یگان حفاظت منابع طبیعی اقدام به 
برقراری اکیپهای گشت و مراقبت مستمر خصوصاً در ایام نوروز نموده 
است که طی آن 2730 نفر درقالب اکیپهای حفاظتی بصورت مستمر 
و روزانه به مدت 16روز اقدام به پایش کلیه عرصه های طبیعی استان 
مینمایند.ایشان در ادامه افزودند: شماره تلفن 1504 خط مستقیم و 
شبانه روزی است که بدینوسیله از کلیه هموطنان گرامی در مراقبت 
از منابع طبیعی استان مدد میخواهیم که درصیانت از این منابع الهی  
کارکنان یگان حفاظت استان را یاری نمایند و در صورت بروز هرگونه 
تخلف یا حادثه ای در این عرصه ها همکاران ما را بسرعت مطلع نمایند 

تا در اسرع وقت نسبت به رفع آن اقدام شود.

خبرخبر

تبریز – فلاح: مدیرکل اوقاف و امور خیریه آذربایجان 
شرقی گفت: معرفت افزایی هدف اصلی اجرای طرح آرامش 

بهاری است.
علی  الاسلام  تبریز، حجت  در  ما  خبرنگار  گزارش  به 
استان  در  بهاری  آرامش  طرح  اجرای  به  اشاره  با  مصائبی 
اظهار کرد: این طرح جهت تأمین رفاه حال مردم کشورمان 
در پنج سال اخیر توسط سازمان اوقاف و امور خیریه اجرا 
می شود که در این استان نیز با توجه به وجود بقاع متبرکه 
این طرح  تحویل سال  لحظه  در  ویژه  به  مذهبی  اماکن  و 

اجرا شد.
بهاری بین مردم و گردشگران در جوار  ایجاد نشاط و آرامش  افزایی،  این طرح معرفت  افزود: هدف اصلی  وی 

امامزادگان است که همه ساله از 28 اسفندماه سال گذشته تا پایان تعطیلات نوروزی اجرا می شود.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان از وجود امامزادگان بسیار بزرگوار و بلافصل در استان خبر داد و گفت: وجود 
امامزادگانی همچون امامزاده سیداحمد )ع( مرند در استان، به نورانیت استان می افزاید که اکثر مردم مومن و متدین 

استان در لحظه تحویل سال و در ایام تعطیلات در امامزادگان حضور یافتند.
وی با اشاره به اجرای طرح آرامش بهاری در 56 بقعه استان خبر داد و گفت: جهت اجرای این طرح 59 مبلغ 
آموزش دیده اعزامی از قم و 20 مبلغ بومی در امامزادگان استان مستقر شدند که این طرح در سال جاری با استقبال 

کم نظیر مردم به ویژه کودکان و نوجوانان مواجه شد.
حجت الاسلام مصائبی با اشاره به برنامه های فرهنگی طرح آرامش بهاری در استان اظهار کرد: خیمه معرفت در 
امامزادگان استان برپا شدند که چندین برنامه فرهنگی به ویژه بخش کودک و نوجوان، چندرسانه ای، مشاوره خانواده 

و مشاوره مذهبی اجرا شد که هدف اصلی این طرح، معرفت افزایی کودکان و نوجوانان است.
وی در پایان اظهار کرد: رسانه ملی و تمامی رسانه ها و مطبوعات استان در مباحث فرهنگی همواره در کنار ارگان 
و سازمان ها قرار دارند که در اجرای این طرح نیز در کنار اداره کل اوقاف و امور خیریه استان قرار گرفتند که از این 

بابت از اصحاب رسانه تقدیر و تشکر می کنم.

تبریز – فلاح: معاونین و مدیران شرکت توزیع نیروی 
برق تبریز، میثاق نامه اخلاقی سال جدید را امضا کردند.

نوروزی  دیدار  در  تبریز،  در  ما  خبرنگار  گزارش  به 
مدیرعامل و معاونین با همکاران شرکت توزیع نیروی برق 
تبریز، میثاق نامه اخلاقی با موضوعاتی از قبیل رضایتمندی 
به امضاء   ... اداری، حقوق شهروندی و  مشترکین، سلامت 
این  در  تبریز  برق  نیروی  توزیع  شرکت  رسید.مدیرعامل 
مراسم با تاکید بر اعتلای این شرکت در سال جدید افزود: 
توفیقات  همکاران  تمامی  جدیت  و  تلاش  با   96 سال  در 
خوبی حاصل شده است که امیدواریم در ادامه مسیر هم، در 
خدمت رسانی گام های مناسبتری برداریم.عادل کاظمی تصریح کرد: در سال گذشته 800 میلیارد ریال پروژه خاتمه 

یافته داشتیم که رشد خوبی نسبت به سال های گذشته داشته است.
وی افزود: در حوزه بهره برداری با تلاش های فوق العاده همکاران توانستیم 40 درصد میزان خاموشی ها را نسبت 
به سال 95، کاهش دهیم.وی با اشاره به کاهش تلفات انرژی الکتریکی به عنوان یکی از شاخص های مهم شرکت های 
توزیع برق، افزود: با هدفگذاری و تحقق حدود 90 میلیون کیلووات ساعت شناسایی و محاسبه اختلاف مصرف انرژی و 

بهبود در کاهش تلفات بخش های فنی و غیرفنی، تقریباً دو درصد کاهش تلفات انرژی داشته ایم.
کاظمی همچنین اظهار داشت: متوسط زمان واگذاری انشعاب در سال 95، 22 روز بود که با برنامه ریزی های 

انجام شده این زمان به زیر 6 روز رسید.
افزود: وضعیت بدهی به پیمانکاران و  انرژی در سال 96 خبر داد و  وی از وصول مطالبات حدود 95 درصدی 

فروشندگان به طور مناسبی مدیریت شده است.
وی تشریح کرد: شاخص های مهم شرکت برای سال 97 احصاء و به مدیران شرکت ابلاغ شده است و می بایست 

برنامه تفصیلی برای این شاخص ها تدوین و تا پایان فروردین ماه ارائه شود.
رئیس هیئت مدیره شرکت توزیع نیروی برق تبریز در پایان خاطرنشان کرد: همه ما در این شرکت باید تلاش 

کنیم تا باری از دوش مردم برداریم و برای افزایش رفاه و آسایش مردم، تلاش کنیم.

مدیرکل اوقاف و امور خیریه آذربایجان شرقی: 

معرفت افزایی هدف اصلی اجرای طرح آرامش بهاری است
زمان واگذاری انشعاب برق در تبریز به زیر 6 روز رسید

مدیران برق تبریز میثاق نامه اخلاقی امضاء کردند

تبریز – فلاح: کمیسیون عمران، حمل و نقل و ترافیک شورای اسلامی 
شهر تبریز به ریاست محمد اشرف نیا نابسامانی موجود در خطوط بی آرتی را 

مورد بررسی قرار داد.
عمران  کمیسیون  عمرانی  کارشناس  تبریز،  در  ما  خبرنگار  گزارش  به 
به  که  کارشناسی  کارگروه  گزارش  ارئه  با  نشست  این  در  نقل  و  حمل  و 
تراش  انعکاسی،  های  ترک  وجود  است،  پرداخته  تی  آر  بی  مسیر  بررسی 
مصالح  از  استفاده  با  ها  ایستگاه  غیراصولی  و  ناایمن  ساخت  غیراصولی، 
مشکلات  جمله  از  را  ها  ایستگاه  در  بانوان  ورودی  وجود  عدم  و  نامرغوب 

موجود در مسیر بی آرتی اعلام کرد.
وحیدی آذر در ادامه به مشکلات ایمنی و ایجاد خودسرانه معابر غیرایمن 
اشاره کرد و افزود: عدم وجود برنامه منسجم ترافیکی مهمترین خلایی است 

که در شهرداری تبریز در حوزه حمل و نقل به چشم می خورد.
وی در همین ارتباط پیشنهاد کرد واحد مدیریت و نگهداری مسیر بی 

آرتی در شهرداری ایجاد شود.
این کارشناس کمیسیون عمران و حمل و نقل برخورد نامناسب ماموران 
بی آرتی را متذکر شد و ادامه داد: عدم زمانبندی دقیق حرکت اتوبوس ها به 

طور روزمره باعث سرگردانی مردم و تجمع آنها در ایستگاه ها می شود.
برنامه  و  استفاده  برای  را  اندازی سیستم جی پی اس  راه  پیشنهاد  وی 
در  کارگروهی  تشکیل  داشت:  عنوان  پایان  در  و  کرد  مطرح  مسافران  ریزی 
جهت استفاده از طرح های علمی روز دنیا برای روسازی مسیر بی آر تی و 
جلوگیری از تحمیل هزینه های مستمر برای مدیریت وضع موجود ضرورت 

دارد.
»بی آرتی« نیازمند بهینه سازی اصولی

محمدحسین اسحقی، معاون عمرانی شهردار در پاسخ به گزارش کارگروه 
کارشناسی، با بیان اینکه اقدامات موقت برای بهبود اوضاع مسیر بی آرتی از دو 
هفته قبل آغاز شده است، عنوان داشت: مسیر بی آرتی نیازمند بهینه سازی 
کلی است و اگر در سال آتی کمک بیشتری را شاهد باشیم می توانیم این 
موضوع را به سر انجام برسانیم. وی برآورد خود را برای بهینه سازی کلی مسیر 

5 میلیارد تومان اعلام کرد.
عبدالله تقی پور عضو کمیسیون عمران و حمل و نقل در این نشست با 
بیان اینکه ایجاد بی آرتی در تبریز اتفاق مثبتی بود، عنوان داشت: متاسفانه 

تحمیل سلایق فردی، بی آرتی را از مسیر کارشناسی دور کرد.
اتوبوسرانی تبریز با سیستم سنتی اداره می شود

تقی پور با تاکید بر اینکه امروز بی آرتی در تبریز معنای خود را از دست 

داده است، افزود: حداقل کاری که از دستمان بر می آید این است که مسیر 
فعلی را بهینه سازی کنیم.

و  شود  می  اداره  سنتی  سیستم  با  تبریز  اتوبوسرانی  داد:  ادامه  وی 
خواستار  تبریز  شهر  شورای  عضو  این  ندارد.  راه  آن  در  جدید  تفکرات 
بررسی گزارش کارشناسی کمیسیون توسط معاونت حمل و نقل و ترافیک 

شهرداری شد.
حسرت مسئولیت پذیریِ شهرداری بر دلِ نایب رئیس شورا!

سونیا اندیش، نایب رئیس شورای شهر نیز در ادامه با اشاره به پاسخ های 
معاون عمرانی شهرداری درباره وضعیت بی آرتی، عنوان داشت: حسرت به دل 

ماندیم که معاونت عمرانی یک بار مسئولیت قبول کند!
اندیش با بیان اینکه نابودی و تخریب زیرساختها و سازه های تازه احداث 
معاون شهردار  توسط  بحث  انحراف  و  فرافکنی  از  باشد،  بار  فاجعه  تواند  می 
انتقاد کرد و ادامه داد: سوال من این است که آیا در این شهرداری با این همه 
بریز و بپاش 5 میلیارد اعتبار برای بهسازی مسیر بی آرتی پیدا می نمی شود؟!

خجل از اعتراضات مردم!
محرم محمد زاده، دیگر عضو شورای شهر نیز با اسف بار خواندن وضعیت 
مردم  جمع  در  حضور  از  شهر  شورای  عضو  یک  عنوان  به  گفت:  آرتی،  بی 

خجالت می کشم!
وی ادامه داد: انتقاد مردم از وضع بی آرتی تمام نشدنی است و من این 

را حق آنها می دانم.
محمدزاده با بیان اینکه بی آرتی به دلیل استفاده عمومی از آن باید در 
راس اولویت های شهرداری باشد، افزود: وقتی در همه شهرها بی آرتی می 
تواند به شکل مطلوب به مردم ارائه خدمات کند، چرا ما در تبریز از مدیریت 

صحیح این سیستم عاجر هستیم!
سیاه کاری به جای لکه گیری!

نیا رئیس کمیسیون عمران، حمل  این نشست محمد اشرف  ادامه  در 
همزمان  باید  آرتی  بی  عمرانی  جنبه  اینکه  بر  تاکید  با  ترافیک  و  نقل  و 
آنچه که تحت عنوان  افزود:  قرار گیرد،  بررسی  ترافیکی آن مورد  با جنبه 
لکه گیری در مسیرهای مختلف صورت می گیرد، نه لکه گیری بلکه سیاه 

کاری است!
اشرف نیا تاکید کرد: شخص شهردار باید نسبت به این مسائل پاسخگو 
باشد و اگر معاون عمرانی اختیارات لازم را در این خصوص ندارد، در جلسات 

آتی شخص شهردار را فرا می خوانیم!
چطور برای ورزش پول داریم ولی برای »بی آر تی« نه!

وی با واکنش به مطالبه 5 میلیاردی معاون عمرانی شهردار برای بهینه 
سازی مسیر بی آر تی عنوان داشت: اگر کسی در شهرداری بگوید پول نداریم 
دروغ می گوید، چرا که در این صورت مبالغ میلیاردی را در ورزش تلف نمی 

کردند!
افزود: وقتی در سازمان ورزش اعتبار درخواست می شود در  نیا  اشرف 
همان روز با آن موافقت می کنند حالا چه شده است که برای موضوع مهمی 

مثل بی آرتی می گویند پول نداریم!
مصوبات کمیسیون

در نشست این هفته کمیسیون عمران، حمل و نقل و ترافیک همچنین 
طرح نوآورانه »رنگ خط کشی خیابان ها« با ترکیبات جیدد برای جلوگیری 
از واردات و در عین حال ماندگاری و دوام بیشتر برای بررسی و استفاده به 

صورت آزمایشی به کمیته کارشناسی ارجاع شد.
کمیسیون همچنین پس از بررسی طرح اتصال غیر همسطح شبکه معابر 

کوی نصر، مرزداران و باغمیشه، این طرح را رد کرد.
در این نشست همچنین نسبت به تبلیغات »تز پارک« مجری سیستم 
پارک هوشمند، به دلیل مخالفت کمیسیون با طرح پیشنهادی در نشست های 

پیشین، تذکر داده شد.
کمیسیون عمران و حمل و نقل همچنین موضوع خرید یارانه ای دوچرخه 
برقی و موتور سیکلت برقی برای بهبود سیستم حمل و نقل شهری را جهت 

بررسی بیشتر به کمیته کارشناسی ارجاع داد.
محرم  اقدم،  بابایی  فریدون  پور  تقی  عبدالله  گزارش،  این  اساس  بر 
محمدزاده و سونیا اندیش، اعضای کمیسیون عمران، حمل و نقل و ترافیک 

شورای شهر تبریز را به ریاست محمد اشرف نیا تشکیل می دهند.

به  اشاره  با  مقدم  حسینی  اسماعیل  سید  والمسلمین  حجت الاسلام 
کالای  از  »حمایت  نام  به  انقلاب  معظم  رهبر  توسط   1397 سال  نامگذاری 
ایرانی« اظهار کرد: این نامگذاری و حمایت از کالای ملی، استمرار سیاست های 

اقتصاد مقاومتی است.
زمینه  این  در  اینکه  بیان  با  قم  استان  خیریه  امور  و  اوقاف  مدیرکل 
مسئولان و مردم هر یک دارای تکالیف مربوط به خود هستند گفت: مسئولان 
کلیات  به  و  باشند  داشته  روشنی  برنامه   ایرانی،  کالای  از  حمایت  برای  باید 

بسنده نکنند.
حسینی مقدم با بیان اینکه امسال در همه خیمه های معرفت استان قم، 
فقط جوایز ایرانی در اختیار برندگان مسابقات قرآنی و فرهنگی قرار می گیرد 
گفت: در راستای عمل به مطالبات رهبری، هیچ کالای غیر ایرانی خریداری 

نشده است.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان قم عنوان کرد: این کار متناسب با نگاه 

رهبری و نامگذاری سال صورت گرفته است.
سال  یک  به  مربوط  فقط  ملی  تولید  از  حمایت  اینکه  به  اشاره  با  وی 

نیست گفت: باید برای همیشه، این مسئله فرهنگ سازی شود که حمایت از 
کالای ایرانی، یک اصل مهم اقتصادی محسوب شود تا در نهایت شاهد تحقق 

سیاست های اقتصاد مقاومتی باشیم و این مسئله وظیفه مردم است.
مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان قم بیان کرد: شهید مدرس سال ها 
ایرانی باشد  ایرانی گفته بودند کرباسی که غیر  پیش و در حمایت از کالای 
اقتصاد  تحقق سیاست های  برای  انقلاب  رهبر معظم  امروز هم  نمی پوشم،  را 
مقاومتی بحث حمایت از کالای ایرانی را به عنوان یکی از مهمترین راهکارها 

مد نظر قرار داده اند و آن را به عنوان شعار سال تعیین کرده اند.
وی با بیان اینکه تولیدکنندگان کالای داخلی هم باید صادقانه و خالصانه، 
همه همتشان را برای ارتقاء کیفی محصولاتشان صرف کنند گفت: این برای 
البته  و  باشد  نداشته  کیفیت  داخلی،  کالای  که  نیست  زیبنده  کشور  یک 
داشته  تولیدکنندگان  از  را  لازم  حمایت  باید  هم  اسلامی  نظام  و  مسئولان 

باشند.

415 دانشجوی بسیجی قمی در قالب گروه های جهادی 
شهید چمران، علویون، آیه های ایثار، شهید مطهری، تالیان 
نور، شهید زین الدین، سفیران کار و تلاش، هجرت سبز و 
سبحان در راستای انجام فعالیت های فرهنگی و عمرانی به 

منطقه میرمیرو کرمانشاه اعزام شدند.
به گزارش روابط عمومی سپاه استان قم، دانشجویان 

از چندین  دانشگاهی  مراکز مختلف  از  قم  استان  بسیجی 
روز قبل از فرارسیدن نوروز 97 در قالب گروه های جهادی 
تا خدمات  اعزام شده اند  مناطق محروم کشور  به  مختلف 
مختلف درمانی، بهداشتی، عمرانی و فرهنگی را به مردم این 

مناطق ارائه دهند.
مرکزی  بخش  توابع  روستاهای  از  یکی  میرمیرو 
شهرستان سرپل ذهاب در استان کرمانشاه ایران است که 
مردم آن بر اثر حادثه زلزله سال گذشته همه دارایی های 
خود را از دست داده و با مشکلات بسیاری روبرو شده اند 
توجه  مورد  به صورت  محروم  منطقه  این  علت  همین  به 
دانشجویان بسیجی استان قم قرار گرفته است و در راستای 
رفع محرومیت زدایی از این منطقه زلزله زده 415 دانشجوی 

قمی در قالب 9 گروه جهادی به این منطقه اعزام شده اند.
مأموریت گروه های جهادی شهید چمران، آیه های ایثار، 
شهید مطهری، تالیان نور، شهید زین الدین، سفیران کار و 
اجرای  الی 10 روزه و  با سفرهای هفت  تلاش، و سبحان 
برنامه های مختلف فرهنگی و عمرانی در منطقه زلزله زده 

پایان رسیده  به  فروردین ماه  روز 13  تا  کرمانشاه  میرمیرو 
است اما گروه جهادی هجرت سبز از 6 فروردین ماه اعزام 

شده و تا 17 ماه جاری به کار خود پایان می دهد.
احداث  مدارس،  ساخت  در  مشارکت  است،  گفتنی 
منازل برای نیازمندان، تعمیر خانه های زلزله زدگان، تأمین 
مایحتاج مورد نیاز، ساخت حسینیه و مسجد، سرویس های 

بهداشتی و حمام در نزدیک کانکس های زلزله زدگان برای 
اسکان موقت از جمله فعالیت های عمرانی و برپایی نمازهای 
برگزاری  و  مذهبی  نشست های  معرفتی،  جماعت، حلقات 
کلاس های مهارتی از جمله فعالیت های فرهنگی است که 
دنبال  زلزله زده  مناطق  در  دانشجویی  جهادی  گروه های 

می کنند.

»بی آرتی« پاشنه آشیل حمل و نقل در تبریز؛

اشرف نیا: چطور برای ورزش پول داریم ولی برای »بی آر تی« نه!

خرید کالای داخلی باید به فرهنگ خانوادگی مردم ایران تبدیل شود

415 دانشجوی بسیجی قمی در قالب 9 گروه جهادی به منطقه میرمیرو کرمانشاه اعزام شدند
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شهردار منطقه 2 تبریز خبر داد؛

اصلاح هندسی 
میادین جاده ائل گلی 
با مصوبه شورای 
 حمل و نقل و 
 ترافیک استان 
اجراء می شود

تبریز – فلاح: اصلاح هندسی میادین واقع در محور جاده 
ائل گلی بر اساس مصوبه شورای حمل و نقل و ترافیک استان 

اجرائی می شود.
به گزارش خبرنگار ما در تبریز، شهردار منطقه 2 کلانشهر 
ترافیک  روان سازی  راستای  در  افزود:  این خبر  اعلام  با  تبریز 
اصلاح هندسی  ائل گلی  اصلی جاده  تردد در محور  تسهیل  و 
بر اساس مصوبه شورای  ائل گلی  واقع در محور جاده  میادین 

حمل و نقل و ترافیک استان اجرائی می شود.
باقر خوشنواز اضافه کرد: در راستای روان سازی ترافیک و 
تسهیل تردد در محور اصلی جاده ائل گلی به عنوان مهمترین 
مقصد گردشگری تبریز، عملیات اصلاح هندسی میادین خیام، 

گلشهر و ائل گلی اجرائی می گردد.
وی ادامه داد: بر اساس مطالعات جامع و کارشناسی انجام 
یافته از طریق مهندسین مشاور ذیصلاح ترافیکی و ایمنی راهها 
و طرح در کمیته های فنی و تخصصی حوزه معاونت حمل و 
ترافیک  عالی  و مصوبه شورای  تبریز  ترافیک شهرداری  و  نقل 

استان توسط شهرداری منطقه 2 تبریز اجراء می گردد.
شهردار منطقه 2 شروع این پروژه را در راستای برنامه های 
اصلی  به عنوان  این محور  ترافیک  روان سازی  و  تبریز 2018 
ترین قطب گردشگری تبریز و تسهیل تردد خودروهای عبوری 
از این جاده را ضروری دانست و از کلیه شهروندان به جهت صبر 

و بردباری در اجرای این پروژه ها تقدیر و تشکر کرد.


